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AMENDEMENT 

Betreft: Nieuwe WRZV; verstandig beleid op beeldkwaliteit. 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op 12 maart 2018 
Aan de orde: Nieuwbouw WRZV hallen op Voorsterpoort 

Overwegende dat: 
- Bij punt 3.4 € 800.000 wordt uitgetrokken voor verhoging van de beeldkwaliteit. 
- De nieuwe WRZV hal wordt gerealiseerd op een industrieterrein. 

Van mening dat: 
- De omliggende gebouwen van bijvoorbeeld Abbott, Scania, Gamma en Hornbach met 
name functioneel van aard zijn. 
- Dit op een industrieterrein binnen de kaders van de welstand ook gerechtvaardigd is. 
- Binnen een dergelijke industriële omgeving€ 800.000 uitgeven aan verhoogde 
beeldkwaliteit van één specifiek gebouw (een sporthal) geen goede investering is. 
- Dit aspect zwaar weegt nu de WRZV plannen vele miljoenen duurder uitvallen dan de raad 
in oktober 2017 werd gepresenteerd. 
- Een sporthal functioneel moet zijn en op déze plek ook met name functioneel mág zijn. 
- Daarom gezocht moet worden naar mogelijkheden om die miljoenen overschrijding zoveel 
mogelijk in te perken, zonder de functionaliteit van het gebouw aan te tasten. 

De Zwolse raad spreekt uit: 
- Argument 3.4 op bladzijde 4/9 te laten vervallen. 
- Opsommingsteken 2 op bladzijde 7/9 te laten vervallen. 
- Beslispunt 3 als volgt te wijzigen: "Voor de bouw van de sporthal/en een investeringskrediet 
van 14, 3 miljoen euro exclusief btw ter beschikking te stellen om een duurzame 
sportaccommodatie met een omgeving passend beeldkwaliteitsniveau te realiseren." 

En gaat over tot de orde van de dag, 

Namens de SP-fractie o/--u, A,f 
Maarten Hulstijn / ( {)Jv/ 
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